

HKMHDIA Seminar on Effective Battery Management

3 Jul 2014 (Thu)

Introduction

Battery is a critical component for medical devices, while an effective battery management ensures a better protection of battery from damage, a prolongation of battery life and maintenance of battery in a functional state. Consequently, effective battery management could lead to better performance and higher stability of medical devices.

To address the importance of effective battery management, HKMHDIA organizes this seminar inviting three speakers from the industry and HKPC working on the manufacturing of electronic products and battery management to share the global trend, the technology advancement on effective battery management and share their experience on this topic.

By acquiring the knowledge from this seminar, medical devices manufacturers can design and manufacture more environmentally friendly electronics medical products with better performance locally, meanwhile, bring a better customer experience to consumers.

Agenda

2:30 pm	Opening Speech ■ By Ir Dr Andros Chan, HKMHDIA
2:45 pm	Introduce the Types of Battery ■ By Mr Edward Lau, Fullymax Battery Co. Ltd.
3:45 pm	Industry Charging Requirements and Standards for Electric Vehicles ■ By Mr Daniel Siu, Automotive Parts & Accessory Systems R&D Centre, HKPC
4:15 pm	Break
4:25 pm	Medical Equipment and Battery Business – Experience Sharing ■ By Dr Gabriel Tong, Totex Design Limited
5:40 pm	Q&A Session

Details

Date	3 Jul 2014 (Thursday)
Time	2:30 pm – 5:50 pm (Registration start at 2:15 pm)
Venue	SME One, G/F HKPC Building 78 Tat Chee Avenue Kowloon Hong Kong
Admission	FREE of Charge
Quota	50 (first-come-first-served)
Language	Cantonese

Enquiry

Ms Beverly Cheung

Tel: (852) 2788 5625

Email: beverlycheung@hkpc.org

Enrolment

Please send the completed enrolment form to Ms Beverly Cheung by Fax at (852) 3187 4543/ by Email: beverlycheung@hkpc.org on or before 30 June 2014

HKMHDIA Seminar on Effective Battery Management

3 Jul 2014 (Thu)

Attention: Ms Beverly Cheung

(Fax No.: (852) 3187 4543 E-mail: beverlycheung@hkpc.org)

請填妥此報名表並傳真或電郵至張小姐 (傳真: (852) 3187 4543 電郵: beverlycheung@hkpc.org)

中文全名 Chinese Name:	英文全名 English Full Name:	職位 Position:
1 _____ (先生 / 小姐 / 太太*)	_____ (Mr / Miss / Mrs*)	_____
2 _____ (先生 / 小姐 / 太太*)	_____ (Mr / Miss / Mrs*)	_____
3 _____ (先生 / 小姐 / 太太*)	_____ (Mr / Miss / Mrs*)	_____
聯絡人姓名 Contact Person:	聯絡電話 Contact Number:	傳真 Fax:
電郵地址 Email:		
公司名稱 Company Name:		

Declaration 聲明

I declare that all information provided in this enrolment form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and complete. I have read and accepted all the terms and conditions of the "Important Note" in this enrolment form.

本人聲明在此報名表格及隨附文件所載的資料，依本人所知均屬完整真確。本人已細閱並接受報名表內“重要通知”的所有條款及細則。

Consent statement 同意聲明

Personal data (including your name, phone number, fax number, correspondence address and email address) provided by you will be used for the purpose of the administration, evaluation and management of your registration. You have the right to request access to, and amend your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please send email to: edm@medicaldevice.org.hk.

閣下提供之個人資料(包括姓名、聯絡電話、傳真號碼、通訊地址和電郵地址)將會用於處理、評估和管理閣下登記出席本活動之用。閣下有權查閱及修正閣下就你的申請所提供的個人資料。如有需要，請發電郵至 edm@medicaldevice.org.hk

Hong Kong Medical and Healthcare Device Industries Association intends to use the personal data (including your name, phone number, fax number, correspondence address and email address) that you have provided to promote the latest development, services, events and training courses of the Association. Should you find such use of your personal data not acceptable, please indicate your objection by ticking the box below:

香港醫療及保健器材行業協會擬使用您所提供的個人資料(包括姓名、聯絡電話、傳真號碼、通訊地址和電郵地址)向您推介本會的最新發展、服務、活動和培訓課程。如閣下不同意上述安排，請在下面適當的方格內填上「✓」號。

I object to the proposed use of my personal data in any marketing activities arranged by the Association.

本人反對貴會使用本人的個人資料於任何推廣用途。

申請者簽名

Applicant's Signature : _____

日期

Date : _____

IMPORTANT NOTE 注意:

1. An applicant may, subject to approval from HKMHDIA, nominate a person to attend the activity on his/her behalf.

參加者可提名他人代替其本人出席活動，惟事先須得本會同意。

2. HKMHDIA reserves the right to change the contents, venue and / or time as necessary.

香港醫療及保健器材行業協會保留在任何情況下更改活動內容、活動地點、日期及時間的權利。

3. Activity in the morning, afternoon or evening will be cancelled if typhoon signal No. 8 or above OR black rainstorm warning is still hoisted after (or is announced by the Hong Kong Observatory to be hoisted at/after) 6:00 a.m., 11:00 a.m. and 4:00 p.m. respectively.

颱風及黑雨警告：如活動時間是在早上(09:00-13:00)、下午(14:00-17:00)或晚間(6:30-10:00)，將在下列情況下取消：(一)八號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號在早上 6:00、11:00 或下午 4:00 仍然懸掛；或(二)香港天文台在早上 6:00、11:00 或下午 4:00 或之後，宣佈將懸掛八號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號。

4. The above "Important Note" is subject to revisions in the pamphlets and the latest updates in the association's website.

以上“重要通知”內容均以本會活動單張及網頁之最後更新版本為依歸。